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ABCDE 
 

SID 2 (4) 
 

§ 1.  Sammanträdet öppnas 
Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen. Sammanträdet förklarades därmed 
öppnat.  
 
 
§ 2.  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med vissa tillägg under punkten övrigt.  
 
 
§ 3.   Anmälan av protokolljustering 
Anmäldes att protokoll 4: 2005 från sammanträdet den 8 april 2005 blivit justerat  
och utsänt. Protokollet läggs därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4. Val av justerare till dagens protokoll 
Allan Hjortstad valdes att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
den 4 maj kl.09.00. 
 
 
§ 5.  Rapport från förtroenderåden  
Hässelby Gårds äldreboende 
Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets aprilmöte. Planering av sommarens 
aktiviteter pågår. Förtroenderådet är därför angelägna att få del av föreningsbidrag innan 
sommaren för dessa ändamål. Servicelinjen ska vara kvar och kör nu direkt från 
servicehuset till Hässelby Gårds T-bana. Viktigt att flexlinjens tider anslås. Önskemål finns 
att en busskur sätts upp utanför äldreboendet. De boende har även önskemål om att få en 
korttelefon installerad i receptionen för att underlätta beställning av taxi. 
Svenskundervisning har påbörjats för anställda som har behov av detta. 
 
Då många frågor och önskemål finns om att servicelinjen även bör trafikera Hässelby 
villastad  beslutade Rådet att Hans Pettersson från Färdtjänst ska bjudas in i höst för 
information och diskussion kring servicelinjen i Hässelby. 
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind rapporterade från förtroenderådets aprilmöte. Diskussioner har förts kring 
olika parkeringsfrågor. På förekommen anledning har förtroenderådet påtalat att det är 
viktigt att förtroenderådet finns representerade vid planering av de olika aktiviteter som 
genomförs på Skolörten.    
 
 
A.  Råcksta sjukhem – redovisning av vidtagna och planerade åtgärder med anledning av 
Länsstyrelsens tillsynsbeslut  
Gudrun Sjödin redogjorde för de åtgärder som vidtagits och planeras med anledning av 
den kritik som framförts i länsstyrelsens beslut efter tillsynsbesök  på enheterna Lingården 
och Piongården på Råcksta äldreboende. 
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Rådet anser att åtgärdsplanen är ambitiös och kommer att leda till en bra verksamhet om 
åtgärdsplanen fullföljs. 
 
B.  Förslag till ny detaljplan för Lunda 6:1 inom stadsdelen Lunda/Kälvesta   
Efter genomgång av ärendet konstaterade Rådet att synpunkter och farhågor framkommit 
kring luftföroreningar och buller från inflygningstrafiken mot Bromma. Noggranna 
luftkontroller bör göras innan eventuell förtätning av bostäder sker i området.   
 
 
§ 7.  Anmälan Socialstyrelsens beslut i tillsynsärende rörande kost och 
nutritionsfrågor vid Råcksta sjukhem 
Anmäldes socialstyrelsens beslut i samband med tillsyn rörande kost och nutritionsfrågor 
vid Råcksta sjukhem. 
 
Rådet diskuterade frågor kring tandvård för äldre och att måltiderna arrangeras så att det 
blir trevliga upplevelser att se fram emot för de äldre. Rådet anser det bra att nödvändiga 
åtgärder vidtas. Anmälan lades därmed till handlingarna.  
 
 
§ 8.   Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 3 
Anmäldes protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråds sammanträde den 
31 mars 2005. Rådet lägger anmälan till handlingarna. 
 
 
§ 9. Nya samarbetsformer och fördjupat brukarinflytande 
Diskuterades hur Rådet och förvaltningen gemensamt ska arbeta för att nå ut med 
information till brukare och olika äldregrupper. Konstaterades att den planerade 
Äldreomsorgsdagen den 29 september är ett bra tillfälle att sprida information om 
pensionärsrådets och pensionärsorganisationernas arbete. Från Hässelby Gårds 
förtroenderåd har framförts att kaffeservering och lottförsäljning är aktiviteter som skulle 
locka till många besök på en informationsdag.    
 
 
§ 10.  Övrig information från äldreomsorgen 
Gudrun Sjödin informerade att Handikapprådet tackat ja till Rådets inbjudan att delta i 
mötet den 27 maj för diskussion kring gemensamma frågor.  
 
 
§ 11.  Övriga frågor 
Per Westberg framförde vikten av representation från pensionärsrådet i den arbetsgrupp 
som ska arbeta med upphandlingen till äldrecentralen i projektet Hässelby Gård. Frågan  
hänskjuts till Lennart Keberg. 
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Sven Karlsson tog upp fråga kring hygien och smittspridning. Gudrun Sjödin meddelade 
att strikta hygienrutiner finns och varje enhetschef ansvarar för att dessa följs av samtlig 
personal. Stadsledningskontoret håller dessutom för närvarande på att arbeta fram 
tillämpningsanvisningar av ”Vårdprogram för meticillinresistenta Staphylococcus aureus 
(MRSA)” inom Stockholms stad.  
 
 
§ 12.  Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade för dagens sammanträde och önskade redan nu alla trevlig sommar då 
han själv inte kommer att närvara vid sammanträdet i maj. Sammanträdet förklarades 
därmed avslutat. 
 
Nästa sammanträde är utsatt till fredagen den 27 maj, kl. 09.00 – 11.00. 
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